
 
Frist for innspill: Onsdag 05.02.25 
 
Fau-møte 15. Januar 2025 
 
Tilstede på møtet:  
8B Kim Ronny Schmidt, Leder 
8A Nurizat Sadyrbaeva (vara) 
9c Anne-Marie Varen 
10A Elisabeth Kaaløy Aleksandersen 
9B Ina Borgenheim Pedersen 
8F Hilde Aanensen 
10F Arne Kjell Brunes 
10E Mette Gundersen 
8E Christian Ropstad 
9F Lotta Evensen 
8c Gry Tjøm Lorvik 
8D Oda K.H.Kleiven 
10C Mariann Wikøren 
10 B Synne Vold Tambs-Lyche  
 
Ikke representert på møtet med klassekontakt eller vara: 10D, 9A 
 
Agenda 
 
Vi går gjennom forslag til Vedtekter for Fau Grim Skole.  

- 11 paragrafer, se mail sendt ut 22.01 
- Retter opp formuleringer i paragraf 6: økonomi.  
- Vedtektene forholder seg til lovverket.  
- Endrer formuleringer paragraf 10 og 11.  
- Vedtekter vedtas, Leder sender ut endelig dokument til rektor ( og det legges ved 

dette referatet).   
 
Gjennomgang av Årshjul 

- Se mail sendt ut 22.01 
- Første FAU-møte kalles inn av rektor (September). Leder av FAU forrige skoleår 

kommer på dette møtet for å overbringe informasjon.  
- Skoleball er i April. Vi skal sikre at informasjon om dette kommer ut, dette punktet 

flyttet vi opp til januar. Vi diskuterer at det ikke har kommet ut noe informasjon enda, 
og at ryktene mellom elevene svirrer. Vi vil etterspørre informasjon fra skolen på 
dette.  

- Diskuterer hvorvidt et tema-foreldremøte skal avholdes i regi av Fau -> Silje 
Habostad, Skoleinspektør informerer: Det pleier å være hvert år på vårparten ( 
foreldregasholdere alla Barnevakten (nettvett) etc.) Dette i samarbeid med rektor. Det 
pleier å være et årlig foreldremøte i regi av skolen, i forb. m oppstart. I tillegg noen 
enkelmøter feks. om skolesøking for 10. klassinger. Ikke budsjettert midler til dette.  

- Årshjulet vil naturlig nok oppdateres jevnlig slik at det passer for hvert enkelt år/ Fau.  
- Legger inn eget punkt om at det skal komme informasjon ut om natteravn. Vi 

diskuterer meningen ved at foreldrene ved skolen skal gå natteravn: at vi skal få et 
innblikk i hva som rører seg i bybildet, gir et viktig innblikk.  



 
Informasjon fra SU 14.11.24 

- Referatet ligger på skolens hjemmeside. 
- Tatt opp at klassene må vurdere om de ønsker sosial sammenkomst før jul. 

Elevrådet tok ansvar, gikk rundt i klassene for å formidle dette.  
- Mediateket er pusset opp.  
- Det pågår vurderinger av å øke undervisningstimene fra 45- til 60 minutter. Elevene 

er tvilende til gevinsten av dette.  
- Mobilbruk på skolen generelt skaper ikke veldige problemer, men det er noen 

10-klasser som kan ha noen utfordringer.  
- Det ble snakket om litt om saker omhandlende jul.  

 
Eventuelt:  
Uteområdet -> Det lages tryggere avkjørsel slik at foreldre skal slippe av barna på en trygg 
måte. Vi plukker opp tråden fra forrige gang (se forrige referat) mtp at det ønskes 
grøntarealet som skal erstatte det grønne som nå er borte. Vi jobber videre med dette. Det 
skal være tema på Konfug neste gang.  
 

- Vi ønsker innspill til ønskede tema som kan tas på eventuelt foreldremøte i regi av 
Fau.  

 
 
Neste møte blir 12.mars   
(Deretter blir da siste møte 14.mai) 
 
 
På vegne av Fau Grim Skole:  
Synne Vold Tambs-Lyche, sekretær 
 


